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ZADEVA:  Obravnava poročila o delovanju Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
                  prometu Občine Semič v mandatnem obdobju 2014 – 2018 
 
Skladno s programom dela Občinskega sveta Občine Semič za leto 2018 posredujemo v obravnavo 
poročila o delovanju Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Semič v mandatnem 
obdobju 2014 – 2018. 
 
Na podlagi sklepa Občinskega sveta št. 032-22/2014-1, z dne 18. 12. 2014, so bili v Svet za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu (v nadaljevanju: Svet) v mandatnem obdobju 2014 – 2018 imenovani: Tomaž 
Černe, Denis Kadić, Melita Kmet Ličen, Dušan Plut, Tanja Sodja, Silvester Šterbenc (predstavnik 
medobčinske inšpekcije in redarstva Bele krajine) ter Ernest Zamida. Na podlagi sklepa Občinskega 
sveta št. 032-22/2014-2, z dne 18. 12. 2014, je bila za predsednico Sveta za mandatno obdobje 2014 – 
2018 imenovana Melita Kmet Ličan. 
 
Svet se je do sedaj sestal na štirih sejah, in sicer dne 24. 3. 2016, 15. 11. 2016, 6. 6. 2017 in 15. 2. 2018. 
Na sejah se je obravnavala predvsem tekoča problematika prometne varnosti, pregledale so se 
dosedanje aktivnosti Sveta, preventivne akcije, ki jih izvaja OŠ ter podajali predlogi za izboljšanje stanja 
prometne varnosti. Prav tako se je Svet na sejah seznanjal z načrtovanimi aktivnostmi občine na tem 
področju (investicije, signalizacija,..).  
 
Kljub velikemu številu predlogov za izboljšanje stanja prometne varnosti, tako na občinskih kot državnih 
cestah, je bila še vedno najbolj pereča točka in predmet razprave problematika (sedaj že bivšega) 
avtobusnega postajališča pred vrtcem v Semiču. Posebej na to temo je bila dne 15. 11. 2016  sklicana 
seja Sveta, na kateri so bili sprejeti sklepi, da se izvajalcu javnih linijskih prevozov pošlje dopis, s katerim 
se ga pozove, da v bodoče uporablja urejena avtobusna postajališča ter izvajalcu šolskih prevozov pošlje 
dopis, da postanke prilagodi na način, da bodo potniki iz vozil vstopali/izstopali varno  - ne proti cesti 
ampak na zunanjo stran proti nadstrešnici. Prav tako se na avtobusnem postajališču ne bi smelo obračati 
vzvratno. Po poslanih dopisih ter po nekaj telefonskih urgencah in opozoril občinskega redarstva se je 
stanje nekoliko izboljšalo. 
 
Na seji Sveta, ki je bil dne 6. 6. 2017, se je poleg tekoče problematike največ razpravljalo o prometni 
ureditvi na območju šole in vrtca po izgradnji nove povezovalne ceste in avtobusnega postajališča. 
Izražene so bile določene bojazni glede varnosti otrok zaradi prečkanja ceste, glede povečanega prometa 
pri šoli itd.. Podanih je bilo tudi nekaj predlogov in sugestij.  
 
Svet se je naslednjič sestal dne 15. 2. 2018, na temo priprave voznega reda šolskih prevozov za 
naslednje šolsko leto (2018/19) ter pregleda in določitve varnih mest, kjer bodo lahko ustavljala vozila za 
prevoz otrok. Predstavniki Sveta, občinske uprave, osnovne šole in policijske postaje Črnomelj, smo se v 
popoldanskih urah navedenega datuma s šolskim minibusom odpeljali na ogled šolskih poti z namenom 
pregleda in določitve varnih mest ustavljanja vozil, morebitne racionalizacije prevozov itd..  
 
Ugotovljeno je bilo, da je varnih šolskih poti, razen v bližini centra Semiča, malo, zato je potrebno izvajati 
organiziran prevoz otrok praktično iz vseh naselij, kot tudi iz bolj oddaljenih ulic od centra Semiča. Na 
določenih mestih bi bilo potrebno postaviti avtobusne nadstrešnice. Šoferji imajo na določenih lokacijah 
kar nekaj težav pri obračanju vozila, še posebej pozimi.  
 
Glede na videno na terenu in glede na število oz. starost otrok se lahko opusti relacija na Pugled in 
relacija Debeljak – Gaber – Murn - ŽP. Slednja trasa je še posebej nevarna pozimi. Otroke iz te trase 
lahko pobere šolski kombi na ŽP ali pa jim na Gabru ustavi kombi MPOV na relaciji Rožni Dol – Semič. 



 
Na podlagi navedenega je šola pripravila vozni red šolskih prevozov za naslednje šolsko leto in Načrt 
varnih šolskih poti. 
 
 
PREDLOG SKLEPA OBČINSKEMU SVETU: 
Občinski svet se je seznanil s poročilom o dosedanjem delu Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu v mandatnem obdobju 2014 - 2018. 
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